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Abstract (en)
The method concerns casting, according to which a melt (7) from a melt container (5, 6) is introduced from below through a riser channel (4) in the
mould sand into a mould (1, 2). The riser channel (4) in the mould sand is closed immediately after the end of the mould filling process so that the
mould (1, 2) can be separated from the melt container (5, 6). The claimed mould has a channel with an open outer end in which a plunger is formed
in the mould sand.

Abstract (de)
Zur Produktionssteigerung beim Abgießen einer Gießform von unten in steigendem Guß, wobei in der Gießform ein Steigkanal 4 für die Gießmasse
im Formsand der Gießform eingeformt ist, wird unmittelbar nach beendeter Füllung der Gießform 1, 2 ein im Formsand verlaufender Teil des
Steigkanals 4 unterbrochen und damit so verschlossen, daß die Gießform 1, 2 von dem Gießbehälter 5, 6 sofort abtrennbar ist. <IMAGE>
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